
 

Zápis č. 3 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 02. 06. 2025 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   19:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Ing. Jaroslav Zábranský 

Hosté:   - 

Zapisovatel:   Tereza Suchá  

Ověřovatelé zápisu:  Rudolf Červený, Václav Paleček 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 6 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Kontrola usnesení 

4. Záměr pozemky Nedabyle p.č. 135/1 a p.č. 121/23 v k.ú. Doubravice u Českých Budějovic 

5. Smlouva o spolupráci při digitalizace objektů technické infrastruktury ve veřejném 

vlastnictví pro DTM Jihočeského kraje 

6. Návrh závěrečného účtu SMO Pomalší 2024 

7. Schválení účetní závěrky obce Doubravice 2024 

8. Schválení hospodářského výsledku obce Doubravice 2024 

9. Schválení závěrečného účtu a zpráva o přezkoumání hospodaření obce 2024 

10. Souhlas Ministerstva zemědělství se zadáním akce a podmíněný přislib dotace „v rámci 

programu 129 490 – Podpora opatření na malých vodních nádržích a drobných vodních 

tocích“ 

11. Schválení nové směrnice o zadávání veřejných zakázek z důvodu novely zákona č. 

134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

12. Různé 

a. Podnět k úpravě systému třídění plastů v obci 

b. Návrh na naplnění kapsle u příležitosti Doubravické slavnosti 

c. Přijatá opatření na základě zjištění kontrolním výborem 

d. Informace Volby do poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 2025 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů): 

13. Vyrozumění státního fondu životního prostředí – rekonstrukce Filipovec 

14. Návrh interní kontrolní směrnice obce k zajištění majetkoprávních vztahů při realizaci 

investičních akcí 

15. Smlouvu o právu provést stavbu  

16. Rozhodnutí – Rozšíření silnice III/1562 u místa pro přecházení 

17. Informace Dobrovolný svazek obci Svazková škola Malše 

18. Schválení rozsahu měření izolačního stavu kabeláže veřejného osvětlení 

19. Pozemek p. č. 587/1, k. ú. Staré Hodějovice                             

20. Kamerový systém v obci 

 

 
 
 



 

Bod č. 1. Zahájení 
Starosta Radim Šupka zahájil 3. zasedání Zastupitelstva obce Doubravice v 19:00 a 

přivítal všechny přítomné. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 
Bod č. 2. Schválení programu 
Starosta Radim Šupka přednesl zastupitelům navržený program s úpravou zařazení nových bodů. 

Navrženým zapisovatelem zápisu č. 3 je Tereza Suchá. 

 
Návrh usnesení č.1/3/2025:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku a zapisovatele.  

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 3. Kontrola usnesení 
Starosta obce přednesl zprávu o kontrole plnění přijatých usnesení. Informoval zastupitelstvo: 

• Byla schválena zpráva o uplatňování Územního plánu Doubravice za období 2014–2023 

včetně příloh č. 1 a 2. Zpráva byla odeslána na odbor územního plánování. 

• Obec vydala stanovisko k akci „Novostavba RD Doubravice, parc. č. 596/47“, včetně 

vyjádření ke zřízení sjezdu – stanovisko bylo předáno. 

• Byla pořízena časová kapsle v částce 7.936 Kč. 

• Byl pořízen benzínový foukač a vysavač SH 86 v částce 10.317 Kč. 

• Byla pořízena posypová nádoba v částce 16.333 Kč. 

• Smlouva byla odeslána na Magistrát města České Budějovice, nicméně musí ještě projít 

radou města – poté dojde k podpisu. 

• Byla pořízena lednice v částce 7.727 Kč. 

• Byla odeslána žádost o souhlas s realizací měření – následně byly obci zaslány vytipované 

lokality. Celkem by mělo dojít k proměření 10 prioritních bodů v obci. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí výše uvedené informace ke kontrole plnění usnesení. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 
 
Bod č. 4. Záměr pozemky Nedabyle p.č. 135/1 a p.č. 121/23 v k.ú. Doubravice 

u Českých Budějovic 
Starosta obce Radim Šupka předložil zastupitelstvu obce návrh záměru prodeje obecních pozemků 

p.č. 135/1 o výměře 358 m² a p.č. 121/23 o výměře 119 m², oba v katastrálním území Doubravice 

u Českých Budějovic, v lokalitě u obce Nedabyle. 

Pozemky byly nově oceněny na základě znaleckého posudku, přičemž obvyklá (tržní) cena byla 

stanovena s ohledem na porovnání s obdobnými nemovitostmi v dané lokalitě, na základě 

realizovaných cen na trhu a s přihlédnutím ke skutečnému stavu nemovitostí. Cena byla rovněž 

posuzována s ohledem na výskyt VKP (významný krajinný prvek). 

Na základě vyhotoveného ocenění se zastupitelstvo obce shodlo na prodeji výše uvedených 

pozemků za cenu 128 Kč/m². 

 

Návrh usnesení č.2/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje záměr prodeje pozemků parc. č. 135/1 (358 m²) a parc. 

č. 121/23 (119 m²), oba v k. ú. Doubravice u Českých Budějovic, za cenu 128 Kč/m². 

Záměr bude zveřejněn na úřední desce po zákonem stanovenou dobu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a 



 

Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 5. Smlouva o spolupráci při digitalizace objektů technické infrastruktury 
ve veřejném vlastnictví pro DTM Jihočeského kraje 
Starosta informoval zastupitelstvo, že obec Doubravice byla zařazena do skupiny „náhradníků“ v 

rámci 2. vlny projektu Digitální technická mapa Jihočeského kraje (DTM JK) na základě vyplněné 

„Karty obce“. V této souvislosti obdržela obec návrh Smlouvy o spolupráci, která zajišťuje 

administrativní připravenost k případnému zapojení do projektu. Smlouva stanovuje mimo jiné 

povinnost přiřadit Jihočeský kraj jako tzv. „zakladatele“ v Portálu DMVS. 

Zároveň bylo sděleno, že na území obce již došlo k zaměření některých lokalit technické 

infrastruktury na náklady obce. Po konzultaci s krajem bylo přislíbeno, že některé další vytipované 

body by mohly být případně dodatečně doměřeny. 

 

Návrh usnesení č. 3/3/2025:  

Schválení smlouvy o spolupráci při digitalizaci objektů technické infrastruktury ve veřejném 

vlastnictví pro DTM Jihočeského kraje 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 6. Návrh závěrečného účtu SMO Pomalší 2024 
Starosta obce Radim Šupka seznámil zastupitelstvo s návrhem závěrečného účtu Svazku měst a 

obcí regionu Pomalší za rok 2024. Hospodářský výsledek činil 94 281 Kč. Při přezkoumání 

hospodaření nebyly zjištěny chyby ani nedostatky. Valná hromada svazku závěrečný účet schválila 

bez výhrad. 

Zastupitelstvo obce Doubravice bere návrh závěrečného účtu SMO Pomalší za rok 2024 na vědomí. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 7. Schválení účetní závěrky obce Doubravice 2024 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Při Schvalování vycházíme z účetních 

výkazů sestavených k rozvahovému dni 31.12.2024 – výkaz FIN, Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát a 

Příloha. Účetnictví za rok 2024 poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční 

situace obce. 

 
Výnosy v roce 2024 činily celkem 7 285 782,72 Kč.  

Náklady v roce 2024 činily celkem 6 335 957,12 Kč.  

Hospodářský výsledek roku 2024 po zdanění činil 949 825,60 Kč. 

 

Návrh usnesení č. 4/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje účetní závěrku Doubravice 2024. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 4/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 8. Schválení hospodářského výsledku obce Doubravice 2024 
Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka. Hospodářský výsledek roku 2024 

je ve výši 949 825,60 Kč. Tento výsledek hospodaření, převést z účtu 431 na účet 432 



 

nerozdělený zisk.  

 

Návrh usnesení č. 5/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje převod výsledku hospodaření roku 2024 ve výši 

949.825,60 Kč z účtu 431 výsledek hospodaření, na účet 432 nerozdělený zisk.  

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., 

Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý) zdržel se 0  

Usnesení č. 5/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 9. Schválení závěrečného účtu a zpráva o přezkoumání hospodaření 
obce 2024 
Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka. Předložil zastupitelům k 

projednání návrh závěrečného účtu obce za rok 2024 společně se zprávou o výsledku 

přezkoumání hospodaření obce za rok 2024, které byly řádně zveřejněny na úřední desce v 

listinné i elektronické podobě. 

Na základě přezkoumání hospodaření obce Doubravice za rok 2024, provedeného dle § 2 a § 3 

zákona č. 420/2004 Sb., byly zjištěny chyby a nedostatky uvedené v § 10 odst. 3 písm. c) 

zákona č. 420/2004 Sb., konkrétně: 

• Vedoucí orgánu veřejné správy nezajistil hospodárné, efektivní a účelné využívání 

veřejných prostředků. 

Upozornění na rizika: 

• Zjištěno bylo, že stavba komunikace byla realizována na cizím pozemku bez předchozího 

uzavření odpovídajícího právního vztahu, což může do budoucna komplikovat správu, 

údržbu či možnost čerpání dotací. 

Probíhající nápravná opatření: 

Starosta informoval zastupitele, že v této věci již byla vedena jednání s Krajským úřadem 

Jihočeského kraje – odborem dopravy. Na základě doporučení se obec obrátila na Správu a 

údržbu silnic Jihočeského kraje, se kterou došlo k vzájemné dohodě na řešení situace 

prostřednictvím uzavření smlouvy o právu provést stavbu, čímž bude majetkoprávní vztah k 

pozemku narovnán. 

 

Opatření k zamezení opakování chyby v budoucnu: 

1. Zavedení interní kontrolní směrnice – Před zahájením jakékoliv stavební investiční akce 

bude prováděna povinná kontrola vlastnictví pozemků a existence odpovídajících právních 

vztahů (např. vlastnictví, nájem, výpůjčka, věcné břemeno, smlouva o právu provést 

stavbu apod.). 

2. Spolupráce s odbornými subjekty – V případě investic na pozemcích ve vlastnictví jiných 

subjektů (např. kraje, státu, soukromých vlastníků) bude vždy předcházet zahájení 

výstavby písemná dohoda a právní zajištění vztahu k pozemku. 

 

Návrh usnesení č. 6/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice projednalo Závěrečný účet obce Doubravice za rok 2024 včetně 

Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2024. 

Zastupitelstvo souhlasí se Závěrečným účtem a s celoročním hospodařením obce s výhradou 

nedostatků uvedených ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření. 

Na základě těchto zjištění přijímá nápravná opatření uvedená v tomto bodě usnesení a pověřuje 

starostu obce zasláním informace o přijatých opatřeních na Krajský úřad Jihočeského kraje do 15 

dnů od projednání. 

 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  



 

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 6/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 10. Souhlas Ministerstva zemědělství se zadáním akce a podmíněný 
přislib dotace „v rámci programu 129 490 – Podpora opatření na malých 

vodních nádržích a drobných vodních tocích“ 

Starosta obce Bc. Radim Šupka informoval zastupitele, že Ministerstvo zemědělství udělilo obci 

souhlas se zadáním akce „Oprava vodní nádrže na p.č. 5/1 v k. ú. Doubravice u ČB“ a zároveň 

poskytlo podmíněný příslib dotace ve výši až 387 426 Kč v rámci programu 129 490 – Podpora 

opatření na malých vodních nádržích a drobných vodních tocích (3. etapa). 

Podmínkou poskytnutí dotace je splnění všech požadavků dotačního programu, včetně zadávacího 

řízení dle zákona o veřejných zakázkách a doložení předepsaných dokumentů. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 11. Schválení nové vnitřní směrnice o zadávání veřejných zakázek 
z důvodu novely zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu 
Starosta obce Bc. Radim Šupka seznámil zastupitelstvo s novelou zákona č. 134/2016 Sb., o 

zadávání veřejných zakázek, která nabyla účinnosti dne 3. 4. 2025. Novela přináší zejména 

navýšení finančních limitů pro veřejné zakázky malého rozsahu, nový limit pro povinné 

zveřejňování smluv na profilu zadavatele, a další změny v zadávacím řízení, včetně úprav 

souvisejících s aplikací evropských nařízení. 

V návaznosti na tuto novelu byla připravena nová vnitřní směrnice obce o zadávání veřejných 

zakázek malého rozsahu, která reflektuje aktuální legislativní požadavky a nastavuje pravidla pro 

transparentní a hospodárné nakládání s veřejnými prostředky. 

 

Návrh usnesení č. 7/3/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje novou vnitřní směrnici č. 1/2025 o zadávání veřejných zakázek 

malého rozsahu, s účinností ke dni 02.06.2025, a ruší tímto dosavadní znění směrnice platné od 

02.08.2017 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 7/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 12. Různé 

a) Podnět k úpravě systému třídění plastů v obci 

Starosta obce Bc. Radim Šupka přednesl návrh na rozšíření systému sběru plastového 

odpadu na základě podnětů občanů a následného jednání se svozovou společností.  

Zastupitelstvo projednalo dostupné možnosti a odsouhlasilo následující řešení s účinností 

od 1. 7. 2025: 

1. Zavedení pytlového sběru plastů 

Obec objedná 3 role 120l pytlů s potiskem MP (cca 45 ks). Cena za pytel činí 46 Kč bez 

DPH, účtováno bude při předání na základě předávacího protokolu. Občanům budou pytle 

nabízeny za dotovanou cenu 20 Kč/ks, zbytek nákladů hradí obec. 

Pytle budou sváženy v rámci pravidelného svozu plastu bez dalších poplatků. 

2. Pronájem kontejneru na plast (1100 l) 

Obec zajistí pronájem 1 ks 1100 l kontejneru určeného ke sběru plastového odpadu. Cena 

za pronájem: 2 249 Kč/rok, cena za svoz: 405 Kč/kus/svoz. Umístění kontejneru bude u 

rampy Filipovce 



 

Na konci léta obec obdrží od společnosti Marius Pedersen zpracování cenové 

nabídky na svoz plastu 1× za 14 dní s účinností od roku 2026. 

Firma zároveň vznesla dotaz, zda bude obec i nadále využívat systém známek pro 

komunální odpad. Zastupitelé se shodli na zachování systému známek i pro rok 2026. 

 

Návrh usnesení č. 8/3/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje zavedení pytlového svozu s nákupem 3 rolí pronájmu 

kontejneru na plast a zachování známek pro komunální odpad 2026. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 8/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

b) Návrh na naplnění časové kapsle u příležitosti Doubravických slavností 

Zastupitelstvo obce projednalo návrh na naplnění časové kapsle, která bude symbolicky   

uložena v rámci konání Doubravických slavností. 

Zastupitelé se shodli, že do kapsle bude vložen: 

• vzorek výherního destilátu z tradiční ochutnávky, která proběhla dne 15. 2. 2025, 

• malá sklenice medu jako symbol místní přírody a tradic, 

• příběh o lípě a vsi, kterým byl pověřen zpracovat Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

c) Přijatá opatření na základě zjištění kontrolním výborem 

Na předchozím zasedání zastupitelstva byly předneseny zápisy a zjištění kontrolního 

výboru. Na základě těchto zjištění nyní dochází k upřesnění přijatých opatření s cílem zvýšit 

přehlednost, důslednost evidence a dodržení legislativních požadavků, zejména v 

souvislosti s GDPR a správou veřejných financí. 

Přijatá opatření jsou následující: 

1. Zpřesnění vedení zápisů ze zasedání ZO 

o Na začátku každého zápisu bude nově zařazena kontrola plnění předchozích 

usnesení. 

o U všech projednávaných bodů s dopadem na obecní rozpočet budou uváděny 

konkrétní finanční částky. 

o Přílohy budou uvedeny na konci zápisu s jednotným dodatkem: 

„Všechny uvedené přílohy jsou k nahlédnutí na obecním úřadě Doubravice.“ 

2. Zajištění souladu se zákonem o ochraně osobních údajů (GDPR) 

o Veřejné zápisy ze zasedání nebudou obsahovat celá jména občanů, kteří nejsou 

členy zastupitelstva či zaměstnanci obce. 

o Identifikace osob bude vedena anonymizovaná či zkrácena (např. „paní B. z č. 

p. XX“). 

 

Návrh usnesení č. 9/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje přijatá opatření na základě zjištění kontrolního 

výboru, a to: Zpřesnění vedení zápisů ze zasedání ZO (kontrola plnění usnesení, uvádění 

částek, jednotný text k přílohám). Zajištění souladu s GDPR – anonymizace údajů o 

občanech ve veřejných zápisech. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 9/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 



 

 

 

d) Informace Volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 2025 

Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka. Dne 3 – 4.10.2025 se 

uskuteční volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 2025. Organizaci ohledně voleb 

má na starosti administrativní pracovnice OÚ Tereza Suchá. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 13. Vyrozumění Státního fondu životního prostředí – rekonstrukce 

Filipovec 

Starosta obce Bc. Radim Šupka informoval zastupitelstvo, že Státní fond životního prostředí 

schválil dotaci na projekt „Rekonstrukce obecního objektu Doubravice“ v rámci 38. výzvy OPŽP, 

specifický cíl 1.1, registrační číslo projektu CZ.05.01.01/01/23_038/0004012. 

Celkové náklady projektu činí 8 274 563,77 Kč, z toho způsobilé výdaje 6 653 872,51 Kč, 

přičemž příspěvek EU činí 4 435 471,42 Kč a národní spolufinancování 2 218 401,09 Kč. 

Zastupiteli bylo v rámci diskuze zároveň zmíněno, že k této záležitosti proběhne veřejná schůze s 

občany, která je plánována na podzim tohoto roku. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 14. Návrh vnitřní kontrolní směrnice obce k zajištění majetkoprávních 

vztahů při realizaci investičních akcí 

Starost Bc. Radim Šupka na základě zjištění z přezkoumání hospodaření obce za rok 2024 byla 

identifikována chyba – realizace stavby na cizím pozemku bez právního vztahu. Za účelem nápravy 

a prevence podobných situací byl vypracován návrh vnitřní směrnice. Ta stanoví povinnost ověřit 

vlastnictví a právní vztahy k pozemkům před zahájením jakékoli stavební akce. 

 

Návrh usnesení č. 10/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje vnitřní kontrolní směrnici č. 2/2025 k zajištění 

majetkoprávních vztahů při realizaci investičních akcí. 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 10/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 15. Smlouva o právo provést stavbu 

Základní informace k tomuto bodu přednesl starosta obce Bc. Radim Šupka. 

Starosta předložil zastupitelům návrh uzavření smlouvy o právu provést stavbu mezi obcí a 

Správou a údržbou silnic Jihočeského kraje, jakožto řešení majetkoprávní situace týkající se již 

realizované stavby komunikace na pozemku, který není ve vlastnictví obce. 

Tento krok navazuje na zjištění ze zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2024. 

Na základě konzultací s odborovým pracovištěm Krajského úřadu Jihočeského kraje (odbor 

dopravy) a po dohodě se SÚS JčK byl vyhotoven návrh smlouvy, která umožní zpětně právně 

narovnat vztahy k pozemku formou smluvního práva stavby. 

 

Návrh usnesení č. 11/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje smlouvu o právu provést stavbu na p.č. 639/2 v k.ú. 

Doubravice u Českých Budějovic. 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 11/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 



 

 

 

 

Bod č. 16. Rozhodnutí – Rozšíření silnice III/1562 u místa pro přecházení 

Starosta obce Bc. Radim Šupka informoval zastupitelstvo o tom, že Magistrát města České 

87Budějovice, stavební úřad, vydal dne 28. 5. 2025 rozhodnutí o společném povolení stavby 

„Rozšíření silnice III/1562 u místa pro přecházení“. 

Stavební záměr zahrnuje rozšíření vozovky na šířku minimálně 4,5 m v délce 30 metrů na obě 

strany od místa pro přecházení, přičemž samotné místo pro přecházení bude mít šířku 5,4 m. 

Součástí stavby jsou rovněž nezbytné úpravy chodníků, obrubníků a vodicích linií. Stavba bude 

provedena na pozemcích parc. č. 579/1, 579/2 a 579/3 v katastrálním území Staré Hodějovice. 

V tomto případě pozemek č. 579/1 je ve vlastnictví Jihočeského kraje a ve správě SÚS Jihočeského 

kraje, bude tady muset dojít k písemné dohodě a právní zajištění vztahu k pozemku.                     

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

Bod č. 17. Informace Dobrovolný svazek obci Svazková škola Malše 

Starosta obce Bc. Radim Šupka informoval zastupitelstvo o aktuálním vývoji týkajícím se záměru 

výstavby nové svazkové základní školy v obci Vidov, realizovaného prostřednictvím Dobrovolného 

svazku obcí Svazková škola MALŠE. 

Bylo upozorněno na skutečnost, že pokud škola začne přijímat žáky již během června XX, vznikne 

potřeba financovat provoz školy v letních měsících, přestože státní příspěvek na žáka je vyplácen 

až od 1. 9. daného roku. V této souvislosti se předběžně projednává návrh na navýšení členského 

příspěvku do fondu svazku. 

 

Navrhované navýšení příspěvku: 

• Od listopadu 2025 by se příspěvek obce do fondu Dobrovolného svazku obcí Svazková škola 

MALŠE navýšil z dosavadních 100 Kč/osobu na 200 Kč/osobu ročně. 

Dále starosta sdělil: 

• O dotaci na výstavbu školy by mělo být rozhodnuto v období březen–duben 2026. 

• Bourání stávajícího objektu školy ve Vidově je plánováno na září 2026. 

• Nejbližší možný termín otevření nové školy je odhadován na 1. 9. 2028. 

Zastupitelstvo obce bere informace na vědomí. O navýšení příspěvku bude rozhodnuto na 

některém z následujících zasedání, dle vývoje situace ve svazku. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

Bod č. 18. Schválení rozsahu měření izolačního stavu kabeláže veřejného 

osvětlení 

Starosta obce Bc. Radim Šupka informoval zastupitelstvo, že na základě dříve schválené cenové 

nabídky na měření izolačního stavu kabelů veřejného osvětlení ve výši 1 300 Kč bez DPH za jedno 

měřené pole, doporučuje na základě technických zjištění a stanoviska společnosti E.ON Energy 

Solutions, s.r.o., rozšířit rozsah měření na celkem 10 bodů. Důvodem jsou opakované závady, 

pravděpodobně způsobené napojením na stávající podzemní kabeláž a provedenými spojkami. 

Starosta dále upozornil na nedávný výpadek veřejného osvětlení před domy č. p. 36 a 50, který 

byl odstraněn, ale v této lokalitě nyní nefunguje informační radar měření rychlosti.  

Návrh usnesení č. 12/3/2025:  

Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje provedení měření izolačního stavu kabeláže veřejného 

osvětlení v rozsahu 10 měřených polí. 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 12/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 



 

Bod č. 19. Pozemek p. č. 587/1, k. ú. Staré Hodějovice                                   

Pan starosta obdržel e-mail s podnětem od pana Pokorného ohledně možnosti 

předběžného projednání zájmu o pozemek p. č. 587/1 v katastrálním území Staré Hodějovice. 

Zastupitelé se po zvážení shodli, že o tento pozemek obec zájem nemá. Důvodem je především 

skutečnost, že se na pozemku nachází vzrostlé stromy, což snižuje jeho atraktivitu pro obecní 

využití. Vlastnictví tohoto pozemku by obci přineslo spíše povinnost údržby bez reálného přínosu 

pro obec.                                                                            
Zastupitelé berou na vědomí. 

 

Bod č. 20. Kamerový systém v obci                                                                                               

Zastupitelé se zabývali nedávným incidentem, který se odehrál na území obce a dotkl se 

místních obyvatel v souvislosti s nevhodným chováním cizích osob. V rámci prevence podobných 

situací bylo navrženo zvážit možnost zřízení kamerového systému na vybraných veřejných 

místech v obci. Na příštím zasedání zastupitelstva bude předložena konkrétní nabídka obsahující 

návrh řešení, včetně směrnice, která bude specifikovat technické, provozní a právní aspekty 

zavedení kamerového systému. Cílem je zvýšení bezpečnosti občanů a ochrana veřejného 

majetku. 

Návrh usnesení č. 13/3/2025:  

Zastupitelstvo obce schvaluje zpracování a předložení nabídek na zřízení kamerového systému v 

obci. Nabídky budou projednány na příštím zasedání ZO, včetně návrhu směrnice upravující jeho 

provoz a využití. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

Pro 6 (Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Jaroslav Zábranský) proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 13/3/2025 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina zastupitelů 

2. Prezenční listina hostů 

3. Program zasedání 

4. Záměr obce Doubravice prodej obecních pozemků 

5. Smlouva o spolupráci při digitalizaci objektů technické infrastruktury ve veřejném vlastnictví 

pro Digitální technickou mapu Jihočeské kraje 

6. Závěrečný účet SMO Pomalší 2024 

7. Návrh Závěrečného účtu obce Doubravice 2024 

8. Souhlas Ministerstva zemědělství se zadáním akce a podmíněný přislib dotace „v rámci 

programu 129 490 – Podpora opatření na malých vodních nádržích a drobných vodních tocích“ 

9. Vnitřní směrnice 1/2025 Zásady pro zadávání veřejných zakázek 

10. Nabídka Marius Pedersen – svoz plastového odpadu  

11. Volby do poslanecké sněmovny Parlamentu 

12. Vyrozumění Státního fondu životního prostředí – rekonstrukce Filipovec 

13. Návrh vnitřní kontrolní směrnice obce k zajištění majetkoprávních vztahů při realizaci 

investičních akcí  

14. Smlouva o právo provést stavbu 

15. Rozhodnutí – Rozšíření silnice III/1562 u místa pro přecházení 

16. Schéma měření izolačního stavu kabeláže veřejného osvětlení 

17. Usnesení ZO č.3 02.06.2025  

 

Přílohy č. 1–17 tvoří nedílnou součást originálu tohoto zápisu a jsou k nahlédnutí 

na obecním úřadě Doubravice. 

 



 

 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo v 21:00. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 10.06.2025 


